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Der indkaldes hermed til bestyrelsesmøde den 28. juni 2007 kl. 19.00 på Skebækvej nr. 9 
 
 
Næstformand                             Flemming Øberg Palsøe 
Kasserer                                     Lasse Lang Sørensen(afbud anmeldt) 
Bestyrelsesmedlem                    Michael Olsen(afbud anmeldt) 
Bestyrelsesmedlem                    Knud Andersen 
Suppleant                                   Gitte Fogh Nielsen 
 
 

Dagsorden: 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt 
 

2. Valg af referent. 
Knud blev valgt 
 

3. Godkendelse af referat fra forrige møde. 
Punktet udgår 
 

4. Næstformand orienterer. 
Formand Flemming Persson valgte at gå ved ekstraordinær generalforsamling, næstformanden 
fortsætter som konstitueret formand til næste generalforsamling. 
Hvilket også betyder at Gitte Fogh Nielsen indtræder som bestyrelsesmedlem i foreningen 
 

5. Konstituering af bestyrelsen efter formandens afgang på ekstraordinær generelforsamling. 
Nævnt under punkt fire 
 

6. Kasserer orienterer (evt. næstformanden ellers udgår punktet) 
Bestyrelsen mener at man i henhold til vedtægterne har lov at hæve kontingentet, da man på den 
ordinære generalforsamling vedtog at sætte både veje og legeplads på dagsordnen til den 
ekstraordinære generalforsamling. Dette ville indebære en udvidet udgift for foreningen, som ikke 
kan klares for det vedtagne kontingent på den ordinære generalforsamling. Derfor vedtog man at 
hæve kontingentet til 1500 kroner årligt på kasserers anslået skøn. 
 

7. Orientering om vejsituation. 
På grund af regn er kun brønde lavet i uge 26, man håber på tørvejr i uge 27, så slidlag kan laves. 
 

8. Legeplads gennemgang af økonomi, arbejder mv. 
Gitte redegjorde for økonomi og hvem som kunne være behjælpelige med gravearbejde. 



Man ønsker dog en lidt klarere optegnelse af de forskellige arbejdsopgaver, som Gitte lovede at 
lave. Man er dog indstillet på at der skal vedtages en hurtig plan for køb, så vi ikke lander i en 
vinterlegeplads. 
 

9. Udeståender med Vordingborg kommune. 
Punktet udsat, Palsøe skal have de sidste dokumenter fra Persson, så vi er helt på rene med 
forløbet.  
 

10. Næste møde. 
Der skal holdes møde inden den 5. august 2007. Evt. lidt mailsnak, så vi er på forkant med køb af 
legeplads. 
 

11. Evt. 
Næstformand bad om at få sit rette navn nævnt i alle skrivelser, hvilket er Flemming Øberg Palsøe. 
Bestyrelsesmedlem Knud Andersen bad om at få sit rette navn nævnt, hvilket er Knud Due 
Andersen. 
 
Mødet sluttede med et kig på legepladsen på Høstvej. 
Ørslev den 28. juni 2007 
 


